

17 May/mai 2022



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Growth Incentive Program

The Growth Incentive Program provides Clubs with \$100 for each new member they recruit between October 1, 2021 and May 31, 2022. The Program ends on May 31st, and Clubs have until June 30, 2022 to submit their application for funds.

Please click here for full details on the Program.

Please submit your request to:

Kiwanis Foundation of Canada
P.O. Box 5034
Brantford, Ontario
N3T 6J7

Send a Kid to Camp Grant



After the last two years of the pandemic, this summer will likely

see a number of children's camps hold in person programs. Clubs can take advantage of this program to help defray the cost of sending a kid to camp.

Programme d'incitation à la croissance

Le programme d'incitation à la croissance offre 100 \$ aux clubs pour chaque nouveau membre recruté entre le 1 octobre 2021 et le 31 mai 2022. Le programme se termine le 31 mai et les clubs ont jusqu'au 30 juin 2022 pour soumettre leur application à cet effet.

Cliquez ici pour les détails de ce programme.

Veillez soumettre votre demande à :

Fondation canadienne du
Kiwaniis
Casier postal 5034
Brantford, Ontario
N3T 6J7

Subvention pour envoyer un enfant au camp d'été

Après deux ans de pandémie, l'été verra probablement un nombre de camps pour enfants tenir des programmes en présentiel. Les



The Foundation will provide an annual 50% grant up to \$500 (if you spend \$500, the Foundation will reimburse \$250). Clubs should provide documentation that confirms they have provided funds to send a kid(s) to a summer camp.

[Click here for more information.](#)

Please send confirmation of expenditures for kids that you sent to camp to:

Kiwanis Foundation of Canada
P.O. Box 5034
Brantford, Ontario
N3T 6J7

clubs peuvent prendre avantage de ce programme pour aider à défrayer le coût pour envoyer un enfant au camp.

La Fondation fournira une subvention annuelle de 50% des frais jusqu'à concurrence de 500 \$ (Si vous dépensez 500 \$, la Fondation remboursera 250 \$). Les clubs devraient fournir la documentation qui confirme qu'ils ont fourni des fonds pour envoyer un enfant (ou plus) à un camp d'été.

[Cliquez ici pour plus d'informations.](#)

Veillez envoyer une confirmation des dépenses encourues pour l'/les enfant(s) au camp à :

Fondation canadienne du
Kiwanis
Casier postal 5034
Brantford, Ontario
N3T 6J7

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!